

What Is The Eternal Purpose of God? 什麼是神永遠的旨意?

06/26/2022 神国福音教会主日信息

Bro. Jonathan Li

Our God is eternal. His will is the eternal will (purpose). He has only one eternal purpose – that is to gain a bride for His only Son – our Lord Jesus Christ. Jesus Christ and the Church is the eternal purpose of God. This is clear in the very beginning and the very end of Bible. Everything else God does is centered around this Eternal purpose. As God's children, it is most important to know what God's eternal purpose is and how we should align all of our life and work with God's supreme and eternal purpose.

我們的神是永生神。祂的旨意乃是永遠的旨意。我們的神只有一個惟一的永遠的旨意。祂的永遠的旨意就是要為祂的兒子得着一個新婦。所以說，基督和教會就是神永遠的旨意。這是我們從聖經的起頭和最末了就可以很清楚地看出來的。整本聖經都是圍繞着神這一永遠的旨意為中心的。作為神的兒女，我們今天是否清楚什麼是神永遠的旨意，並讓我們的生活和工作與神永遠的旨意對齊了呢？

Scripture References 经文参考：

Genesis 2:18-25 And the LORD God said, It is not good that the man should be alone; I will make him an help meet for him. And out of the ground the LORD God formed every beast of the field, and every fowl of the air; and brought them unto Adam to see what he would call them: and whatsoever Adam called every living creature, that was the name thereof. And Adam gave names to all cattle, and to the fowl of the air, and to every beast of the field; but for Adam there was not found a help meet for him. And the LORD God caused a deep sleep to fall upon Adam, and he slept: and he took one of his ribs, and closed up the flesh instead thereof; And the rib, which the LORD God had taken from man, made he a woman, and brought her unto the man. And Adam said, This is now bone of my bones, and flesh of my flesh: she shall be called Woman, because she was taken out of Man. Therefore shall a man leave his father and his mother, and shall cleave unto his wife: and they shall be one flesh. And they were both naked, the man and his wife, and were not ashamed.

創世記 2: 18-25 耶和華 神說，那人獨居不好，我要為他造一個配偶幫助他。耶和華 神用土所造成的野地各樣走獸、和空中各樣飛鳥，都帶到那人面前看他叫甚麼。那人怎樣叫各樣的活物，那就是他的名字。那人便給一切牲畜、和空中飛鳥、野地走獸都起了名。只是那人沒有遇見配偶幫助他。耶和華 神使他沉睡，他就睡了。於是取下他的一條肋骨，又把肉合起來。耶和華 神就用那人身上所取的肋骨，造成一個女人，領他到那人跟前。那人說，這是我骨中的骨、肉中的肉，可以稱他為女人，因為他是從男人身上取出來的。因此，人要離開父母，與妻子連合，二人成為一體。當時夫妻二人，赤身露體，並不羞恥。